

16.—(23725) Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, recommandant de mettre à la disposition de son Département, un crédit de \$934, pour la construction d'un quai au Parc La Fontaine, suivant détails mentionnés audit rapport.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver cette recommandation, ladite somme de \$934 à être imputée sur la balance disponible du crédit de \$6,000, voté pour l'achat d'une tonne d'arrosage, pour le Département des Parcs.

17.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

1069-24, R. E. 204, R. E. 205, W. 1370, W. 1126, R. E. 196, R. W. 16, R. N. 333, R. M. 332.

18.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$285.92, \$10,325.45, \$12,519.58, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

19.—Soumise une communication de M. Alex. Munroe, au sujet des inspecteurs de bouilloires.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Licences pour rapport.

20.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

1069, 27, 1374, 1375, 1376, 1377, 1378, 1379, 1380, 1381.

21.—Soumise une demande de M. l'Architecte Payette, pour permis de déposer des matériaux sur une partie de la rue Sherbrooke, entre les rues Beaudry et Montcalm, ainsi que sur une partie du trottoir, en rapport avec la construction de la bibliothèque.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur en Chef de se conformer à cette demande, et de faire les entrées nécessaires dans ses livres, sans charges.

22.—Soumise une demande de la "Foundation Co., Ltd.", en rapport avec la fourniture d'outils, pour la construction des fondations de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

23.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'autoriser l'Ingénieur en Chef à procéder à la construction du pavage des rues suivantes, telles que votées par le Conseil:

Rue Cérat, de St-Dominique à Coloniale \$ 792
Rue de Lorimier, de Mont-Royal à Gilford 14,350

24.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que la résolution du 30 octobre dernier, concernant les heures d'ouverture de l'Hôtel-de-Ville, soit amendée

16.—(23725) Submitted a report from the Superintendent of Parks, recommending that an appropriation of \$934, be placed at the disposal of his department for the construction of a wharf at La Fontaine Park, as per details mentioned in said report.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said recommendation be approved, the said sum of \$934 to be charged against the available balance of the appropriation of \$6,000 voted for the purchase of a watering cart for the Parks Department.

17.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the following requisitions be approved:

1069-24, R. E. 204, R. E. 205, W. 1370, W. 1126, R. E. 196, R. W. 16, R. N. 333, R. M. 332.

18.—Submitted warrants verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$285.92, \$10,325.45, \$12,519.58 as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

19.—Submitted a communication from Mr. Alex. Munroe, anent boiler inspectors.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of the License Department for a report.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the following requisitions be approved:

1069, 27, 1374, 1375, 1376, 1377, 1378, 1379, 1380, 1381.

21.—Submitted an application from Mr. Payette, architect, for permission to deposit the materials on part of Sherbrooke street, between Beaudry and Montcalm streets, as well as on a part of the sidewalk, in connection with the erection of the library.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That instructions be given to the Chief Engineer, to comply with said request, and to make the necessary entries in his books, free of charge.

22.—Submitted an application from "The Foundation Co., Ltd.", in connection with the supply of tools for the construction of the foundations of the Civic Library.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

23.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the Chief Engineer be authorized to proceed with the paving of the following streets, appropriation for which were voted by Council:

Cérat street, from St. Dominique to Colonial \$ 792
De Lorimier street, from Mont Royal to Gilford . . 14,350

24.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the resolution adopted on the 30th October last, concerning the hour at which the City Hall is to be